
Entrevista amb.
En aquest número comencem un 
altre apartat que recullirà cada mes 
una entrevista amb un personatge. 
Començarem amb un im portant 
home de ràdio que treballa des de 
fa molts anys en el mitjà. Ell porta 
a term e a Ràdio Espanya de Barce
lona un interessant programa (ma- 
gazine) que té per nom  “El café de 
las Ramblas” . Ens referim a Toni 
Guerrero, catalogat com un dels 
cinc millors locutors d ’Espanya.

SE.-En prim er lloc, gràcies Toni 
per deixar que una gran veu com la 
teva ompli per uns moments de 
professionalitat una emissora tan 
pobre i am ateur com la nostra.

T.G.-Hola, i  no es p o t d ir una rà
dio pobre perquè jo  com a profes
sional conec perfectament les in- 
quietuts que vosaltres teniu, les 
ganes de treballar i  aquesta tasca 
diaria que feu tan important. 
Potser, la vostra no és una emis
sora de çjran importància a nivell 
d'audicio o a nivell de mitjans 
però lo im portant és que h i 
ha una gent com vosaltres que 
té ganes de fer ràdio. Però, sobre
to t, tingueu en compte que us 
escolta molta més gent de la vosal
tres podeu pensar.

SE.-La cadena catalana està fun
cionant a tope en aquests moments, 
es diu a Ràdio Nacional que tenen 
entre 10 i 20 milions de ràdio-escol
tes, però quants creus tú  que en 
teniu a la Cadena Catalana?

T.G.-Mira, jo  crec que el nom ja 
és prou im portant per a tenir 
audiència, perquè quan s'ha pogut 
aconseguir que aquí a la nostra 
terra, Catalunya, pugui haver-hi una 
cadena de ràdio que es digui Cadena 
Catalana, aquest ja p o t ésser un 
gran m otiu d'audiència i  de segui-

dors. Però jo  crec que el més impor
tant de to t és que h i ha un gran 
equip de professionals amb ganes 
de treballar; tots formen una pinya 
i  tenim un director formidable que 
ens ajuda i  ens anima dia a dia i  jo  
crec que amb ganes de treballar i  un 
equip com el que tenim es po t 
aconseguir molta audiència. Nosal
tres tenim d'intercalar publicitat, 
però això no afecta a la qualitat de 
programació.

SE .-Estem abarcant to t el que 
podem  amb les nostres ones (que és 
poc) però ara tens l’oportunitat de 
dirigir-te a aquest sector de la Costa 
Brava que tan t t ’admira.

T. G. No més voldria donar-vos l'en
horabona per aquesta tasca que 
esteu fent. A ixò , estic convençut 
de que ha de sortir bé, perquè 
quan una persona com tu, a les 
tres de la matinada, va amb ei 
cassette buscant un personatge, 
una entrevjsta i  treballant, vol d ir 
que Ràdio Sant Feliu té de tirar 
endavant.

I  si tots són com tú i  parlo amb 
tú, però em dirigeixo a to t el vos
tre equip, aquesta emissora tindrà 
la importància i  la ressonància que 
jo  com a professional veig en un 
fu tu r no massa llunyà.
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